

ហ៊ាននិយាយការពិត

នៅអ្នកមានការព្រួយបារម្ភ ឬសង្ស័យថាការរំលោភនៅច្បាស់ ក្រុមប្រឹក្សានិយោគិន
ឬក្រុមនាសម្តែងក្នុងនាមយើងបានរកឃើញនៅលើបណ្តាញអ្នកប្តូរ
និយាយយក្សារពិត។

យើងមានគោលបំណងលើកទឹកចិត្តឱ្យមានការបើកចំហ
ហើយនឹងគាំទ្រអ្នកដែលលើកឡើងអំពីកិច្ចការ ទោះបីជាក្រោយមកទៀតពួកគេយល់ខុសក៏ដោយ។

ក្រុមប្រឹក្សានិយោគិន និងក្រុមនាសម្តែងក្នុងនាមយើងគឺមាននៅលើអ៊ិនធើណែត និងនៅលើ
គេហទំព័រ: www.imperialbrandsplc.com។ អ្នក ្រាបប្រើអ៊ីម៉ែលទៅកាន់
Governance.Team@impbrands.com

មានវិធីជាច្រើនដែលអ្នកអាចហ៊ាននិយាយការពិត:

1. អាចហ៊ាននិយាយការពិតក្នុងតំបន់

បើអ្នកមានអារម្មណ៍ជាសុភាពក្នុងការធ្វើដូច្នោះ អ្នកគួរតែលើកឡើងពិភព
ដូចរូបសម្តែងអ្នកប្រាប់អ្នកគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្សរបស់អ្នកឬជាមួយក្រុមធនធានមនុស្សក្នុងតំបន់
របស់អ្នក។

2. ហ៊ាន និយាយការពិតទៅកាន់ក្រុម

បើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ជាសុភាពក្នុងការលើកឡើងនូវកង្វល់របស់អ្នកប្រាប់សហសេរីកក្នុងតំបន់
ឬប្រសិនបើអ្នកបានលើកឡើងពិភពដូចរូបសម្តែងអ្នកនៅក្នុងតំបន់
ហើយជឿជាក់ថាការឆ្លើយតបក្នុងតំបន់មិនគ្រប់គ្រាន់
នោះយើងនឹងលើកទឹកចិត្តអ្នកឱ្យផ្ញើរបាយការណ៍តាមរយៈប្រព័ន្ធរាយការណ៍ព័ត៌មានរក្សាការសម្ងាត់
ដោយស្វ័យប្រវត្តិរបស់យើង។ នេះគឺជាប្រព័ន្ធសុវត្ថិភាព ងាយស្រួលចូលមើល និងងាយស្រួលប្រើប្រាស់
ដែលនឹងធានាថារបាយការណ៍របស់អ្នកត្រូវបានផ្ញើទៅដល់ដៃមនុស្សដែលសមស្រប។
របាយការណ៍របស់អ្នកអាចត្រូវបានផ្ញើចេញដោយមិនបញ្ចេញឈ្មោះ ប្រសិន បើចង់បានដូច្នោះ។

អ្នកអាចចូលប្រើប្រព័ន្ធពិក័ត្យទ័រ ឬឧបករណ៍ចល័តរបស់អ្នកបានដោយចូលទៅកាន់គេហទំព័រ
<https://imperialbrands.whistleblownetwork.net>។ ឬអ្នកអាចស្កេនលេខកូដ QR
ខាងក្រោមដោយប្រើកាមេរ៉ានៃឧបករណ៍របស់អ្នក:



នៅពេលចូលប្រព័ន្ធ អ្នកអាចផ្តល់របាយការណ៍ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬថតទុកសារជាសំឡេង
(បច្ចុប្បន្នមិនមានការគាំទ្រនៅលើប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិការ iOS ទេ) ហើយអ្នកក៏អាចភ្ជាប់ឯកសារ
រូបថតឬវីដេអូ ដើម្បីគាំទ្ររបាយការណ៍របស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកចង់។
ប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសទុកសារជាសំឡេង នោះសំឡេងរបស់អ្នកនឹងត្រូវបាន
ក្លែងបន្លំតាមបែបឌីជីថលដើម្បីការពារអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកចង់មិនបញ្ចេញឈ្មោះ។

ប្រសិនបើអ្នកចង់ នៅក្នុងប្រទេសណាមួយ អ្នកក៏អាចទូរស័ព្ទទៅលេខគតតិកផ្នែកក្នុងតំបន់ និងធ្វើតាមការណែនាំដោយស្វ័យប្រវត្តិដើម្បីទុកសាររបស់អ្នក។ អ្នកអាចចូលមើលបញ្ជីឈ្មោះប្រទេស និងលេខទូរស័ព្ទនៅទីនេះ៖ [ទីនេះ](#) ។ គ្រាន់តែវាយបញ្ចូលលេខកូដ 25492 នៅពេលត្រូវបានរំលឹកប្រាប់។

ជម្រើសណាមួយដែលអ្នកជ្រើសរើស អ្នកនឹងត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យបង្កើតប្រអប់ប្រៃសណីយ៍សុវត្ថិភាព ដែលផ្តល់នូវមធ្យោបាយមានសុវត្ថិភាព និង ប្រសិទ្ធភាពសម្រាប់យើងក្នុងការធ្វើទំនាក់ទំនងជាមួយអ្នកតាមរយៈប្រព័ន្ធ និងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវមតិគ្រឡប់មកវិញ។

ការធានារបស់យើងចំពោះអ្នក

តាមលទ្ធភាពដែលអាចធ្វើទៅបាន យើងនឹងរក្សាភាពអនាមិករបស់អ្នក និងរក្សាការសម្ងាត់នៃកិច្ចការរបស់អ្នក។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ដើម្បីអនុវត្តការស៊ើបអង្កេតត្រឹមត្រូវ ចំពោះព័ត៌មានខ្លះប្រហែលជាត្រូវបញ្ចេញឱ្យដឹង។ អ្នកអាចជ្រើសរើសលើកឡើងពីកង្វល់របស់អ្នកដោយមិនបញ្ចេញឈ្មោះ ប្រសិនបើករណីនេះត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់នៃប្រទេសដែលអ្នកធ្វើការ។

យើងមិនអត់ឱនចំពោះការសងសឹកលើបុគ្គលដែលហ៊ាននិយាយការពិត ឬជួយក្នុងការស៊ើបអង្កេតទេ។

ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2020